
Zápis	z	jednání	výboru	Klubu	rodičů	a	přátel	při	ZŠ	Záhuní,	konané	
dne	6.12.2017	od	16:00		
	
Účastníci	 za	 Klub	 Rodičů	 (dále	 KR):	 Silva	 Bosáková,	 Milan	 Džumela,	 Bohdana	
Harabišová,	Alena	Hradilová,	Martina	Maruchničová,	Martina	Pavlová,	Svatava	Svíčková,	
Renata	Šrubařová,	Eliška	Vojtková,	Romana	Zapletalová	

Projednané	body:	

1. Příprava	obálek	s	pozvánkami	na	Ples		
Byly	 připraveny	 obálky	 s	pozvánkami	 a	 vstupenkami	 pro	 žáky	 a	 sponzory.	 Alena	
Hradilová	 je	začátkem	ledna	předá	do	školy.	Peníze	za	vstupenky	x	vrácené	vstupenky	
by	měli	učitelé	vybrat	do	konce	ledna	2018.		
	
2. Aktuální	informace	ze	školské	rady	
Paní	Harabišová	informovala	přítomné	o	průběhu	prvního	zasedání	školské	rady.	Členy	
jsou	za	ZŠ	paní	uč.	Kupčáková	za	I.	st	a	paní	uč.	Slačíková	za	II.	st.	Za	vedení	města	pan	
Jurek	 a	 pan	Mička.	 Za	 rodiče	 se	 zúčastnili	 pan	 Zátopek	 a	 paní	 Harabišová.	 Předsedou	
komise	byl	zvolen	pan	Zátopek,	zapisovatelkou	paní	Harabišová.	Školské	radě	byl	panem	
ředitelem	Stieborským	předložen	investiční	plán	školy	a	informace	o	přípravě	žádosti	na	
dotaci	o	venkovní	učebnu.	
	
3. Aktuální	informace	o	rozpočtu		
• Paní	 Harabišová	 seznámila	 přítomné	 s	aktuálním	 stavem	 výběru	 členských	

příspěvků.	 K	5.12.2018	nezaplatilo	 členský	příspěvek	29	 žáků	 (v	 roce	2016/17	 to	
bylo	22	žáků).	Seznam	bude	vyvěšen	ve	sborovně	a	předán	ekonomce	školy.	Dětem,	
které	nemají	zaplaceno	nebude	KR	přispívat	na	aktivity.		

• Návrh	 na	 proplacení	 předvánočního	 kina	 Kráska	 a	 zvíře	 –	 Bylo	 konzultováno	
s	vedením	školy	a	vzhledem	k	tomu,	že	již	někteří	učitelé	mají	peníze	vybrány,	škola	
příspěvek	nepožaduje.	Pokud	by	zbyly	na	konci	školního	roku	nějaké	peníze,	škola	je	
ráda	využije	na	celoškolní	výlet	do	ZOO	ke	dni	dětí.		

• Návrh,	aby	se	nevyčerpané	prostředky	za	adaptační	kurz	pro	6.	roč.	převedl	na	
příspěvek	 ke	 školnímu	 výletu	 byl	 jednomyslně	 schválen.	 Alena	 Hradilová	 bude	
informovat	třídní	učitelky.		
	

4. Aktuální	informace	o	průběhu	jednání	s	vedením	školy		
Dne	 22.	 11.	 2018	 jednala	 Alena	 Hradilová	 a	 Bohdana	 Harabišová	 s	panem	 ředitelem	
Stieborským	o	následujících	bodech:	
• Výzdoba	 ples	 –	 Bylo	 dohodnuto,	 ze	 děti	 vyrobí	 přání	 od	 srdce	 pro	 své	 rodiče	

v	průběhu	 ledna	 v	rámci	 VV.	 Vzory	 a	 výtvarné	 pojetí	 bude	 pod	 vedením	 paní	 uč.	
Jendrykové.		



• Pomoc	 na	 plese	 9.	 Ročník	 –	 Pan	 ředitel	 přislíbil	 pomoc	 9.	 roč.	 od	 13:00	 dvě	
vyučovací	 hodiny	 pro	 instalaci	 výzdoby	 pod	 vedením	 p.	 uč.	 Jendrykové.	 Dále	
vybraných	10	dětí	zůstane	na	místě	a	pomůže	s	přípravou	sálu	a	 instalací	 tomboly.	
Od	 19:00	 do	 21:00	 hod.	 se	 mohou	 tito	 žáci	 se	 souhlasem	 rodičů	 	 zúčastnit	 ve	
společenském	oděvu	Plesu.	Na	místě	pomohou	u	vstupu,	v	šatně	a	v	bufetu.		

• Komunikace	 –	 Pan	 ředitel	 přislíbil	 pozvání	 zástupcům	 Klubu	 na	 případnou	
lednovou	poradu,	aby	mohli	učitele	informovat	o	přípravách	plesu	(přání	pro	rodiče,	
pomoc	na	plese	9.	roč.)	a	účast	na	jednání	lednové	žákovské	samosprávy	(Skřečková)	
(informace	o	plese	–	přání	pro	rodiče,	pomoc	na	plese	9.	roč.)	

• Tabule	–	KR	požádal	pana	ředitele	o	předložení	investičního	plánu	školy	(venkovní	
učebna,	venkovní	cvičební	stroje)	–	byl	předložen	školské	radě.		

• Odpočinkové	 prvky	 –	 Účastnici	 jednání	 se	 dohodli,	 že	 až	 bude	 KR	mít	 konkrétní	
návrhy,	budou	prodiskutovány	s	bezpečnostním	technikem.		

	

5. Termín	další	schůzky	byl	stanoven	na	17.1.2018	v	Garden	restaurant	
	

Ve	Frenštátě	pod	Radhoštěm	dne	20.12.2017														 Zapsala:	Alena	Hradilová	
	
	
	 Ověřila:	Bohdana	Harabisova	
	

	

	


